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EL FUTUR DE LES BANQUETES AMENAQATÍ! 

Necessitem el tea suporta 

Amic i amiga, 

En primer lloc, volem donar-te les grades per la 
teua assisténcia a l'acte d'avui: La Lluna i La 

Banqueta. 

Tal i com de ben segur ja haurás observat, en els 
darrers anys, la Comunitat General de Regants deis 
Cañáis d'Urgell, ha realitzat nombrases tales al llarg 
del Pare de la Banqueta de la 4a Séquia, així com al 

Canal d'Urgell al llarg del seus respectius 
recorreguts pels termes municipals de Juneda i Les 

Borges Blanques. 

Tot i el fort impacte ambiental i paisatgístic que han 
causat aqüestes tales, l'Associació La Banqueta ha 

pres paciencia, confiant en les promeses deis 
dirigents de la CGR Cañáis d'Urgell de vetllar per la 

regenerado de l'arbrat i destinar-hi els recursos 
necessaris per tal que els joves rebrots arribessin a 

fer-se arbres. 

Malauradament pero, aqüestes promeses no s'han 
complert i hem pogut constatar com en molts trams, 

les soques i els rebrots han estat eliminats, 
herbicidats o, simplement, tallats. 

En altres casos, els recursos destináis a la 
regenerado de les zones tallades han estat 
insuficients, tot i comptar amb el suport deis 

voluntaris de la nostra associació. 

La situació actual del Pare de la Banqueta i de la 
banqueta de la 4a Séquia és forca crítica, amb trams 

forca malmesos, desarbrats i amb un estat 
d'abandonament bastant generalitzat (branques 

trencades, rebrots cremats, herbassars,...) que fan 
gairebé intransitable el passeig de la banqueta en 

diversos llocs. 

És per aquest motiu que volem demanar-te el teu 
suport, per bé de conservar les banquetes, 

patrimoni natural de Juneda. 
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